
(London) brez
pitne vode. Do
kdaj?

V tem starejšem naselju imenovanem
London je v višinskem predelu 29 hiš brez
vodovoda, čeprav je do centra Ljubljane
samo 3 kilometre in se oskrba vrši indivi-
dualno s pomočjo kapnic. Prav tako pa
naselje nima kanalizacije, toda o tem kdaj
drugič. V nižjem predelu imam zgrajeno
hišo z gradbenim dovoljenjem in od leta
1981 živim v njej. Leta 1983 sem samoini-
ciativno pričel reševati problematiko pre-
ko krajevne skupnosti za celo naselje. Ob
podpori predsednika zbora uporabnikov
pri bivši KSLO mi je uspelo problematiko
spraviti v prioritetni plan. Ob nadaljnji
vsesplošni podpori krajevne skupnosti,
Mestnega vodovoda, KSLO, občine Vič-
Rudnik in ostalih smo v gradbenem odbo-
ru po številnih sestanldh na krajevni skup-
nosti piidobili dve lokacijski dokumentaci-
ji in idejni projekt. Poleg večjih težav v sa-
mem naselju ob pridobivanju soglasij
s strani posameznih krajanov, smo pred
pridobitvijo in plačilom občinske zemlje
Skladu stavbnih zemljiSč za izgradnjo vo-
dohrama. Da posamezni krajani in lastnik
zemljišča na katerem naj bi po idejnem
projektu bil zgrajen vodohrara in, da bi
zazidalni načrt VS 1/6 bil potrjen, bi vodo-
oskrba bila rešena že pred dvemi leti.
Sredstva za nadomestilo in uporabo stavb-
nih zemljišč pa se plačujejo redno vsa leta.
Podjetje za urejanje stavbnih zemljišč,
s katerim je podpisana pogodba, da prido-
bi gradbeno dovoljenje, je zelo delavno
toda žal nemočno.

Do kdaj bodo otroci v tem naselju brez
pitne vode? Sprašujem se, kakšni smo Slo-
venci v prepričanju, da je voda osnova
življenja, vprašajmo se vsi skupaj, kaj bo-
mo zapustili zanamcem ne glede na teh 29
hiš, ki nimajo rešene oskrbe s pitno vodo
in to v glavnem mestu države Slovenije.

Predsednik gradbenega odbora
pri KS Rudnik


